

Styrelsesammanträde 18 oktober 2018

Närvarande: Ordinarie: Richard Malmström, ordförande
Gunnar Hedberg, vice ordförande
Mark Schneider
Göran Olsson
Raymond Hammarberg

Ersättare: Viktor Karlsson
Ted Berglund
Ingrid Nordlander
Rigmor Stenmark

Tjänstemän: Lennart Johansson
Gustav Törnquist
David La

Samtliga handlingar har lagts upp på Min styrelse.

§1 **Mötet öppnades**

Ordförande öppnade mötet och hälsade välkomna till dagens möte.

§2 **Val av protokolljusterare**

Rigmor Stenmark valdes, att jämte ordförande, justera protokollet.

§3 **Godkännande av dagordning**

Dagordningen godkändes med tillägg av två punkter under övriga frågor.

§4 **Anmälan av protokoll**

Föregående protokoll nr 5/2018 anmäldes och lades till handlingarna.

§5 **VD-rapport**

Rapporten föredrogs och behandlade först pågående och kommande rekryteringar därefter föredrogs frågan om utfallet av förändringen av mobila betalningsleverantörer. Styrelsen kände trygghet i hur frågan handlagts. Vidare redogjordes för den pågående upphandlingen av renoveringsentreprenaden i Centralgaraget samt för revisionsrapporten från såväl lekmannarevisionen som externrevisionen.

- §6 Ekonomirapport och budgetutkast**
David föredrog månadsbokslutet och det lades till handlingarna.
Därefter föredrogs ett första budgetutkast för kommande budget 2019 - 2021.
- §7 Information Dansmästaren**
En lägesrapport föredrogs av Gustav som sedan lades till handlingarna.
- §8 Information Brandmästaren**
En lägesrapport föredrogs av Gustav som sedan lades till handlingarna.
- §9 Information Hovstallängen**
En lägesrapport föredrogs av Gustav som sedan lades till handlingarna.
- §10 Information Cykelparkeringshuset**
En lägesrapport föredrogs av Gustav som sedan lades till handlingarna.
- Beslutsärenden**
- Inga beslutsärenden fanns på detta möte.
- §11 Övriga frågor**
Raymond ställde fråga om bolaget kan påverka SBF att etablera tillfälliga parkeringar i närheten när de tar bort parkeringsplatser för att bygga om gaturummet.
Frågan kommer att tas upp med SBF.
- Ingrid ställde fråga om det går att ordna någon form av boendeparkering för företagare som har sin verksamhet i ett område men inte bor där.
Frågan kommer att tas upp med SBF.
- §12 Nästa sammanträde**
OBS! Nästa möte torsdag 6 december kl. **14:00-17:00**
- §13 Avslutning**
Ordförande avslutade mötet och tackade för visat intresse.

Vid protokollet

Lennart Johansson

Uppsala 2018- 11- 07



Richard Malmström

Justeras

Uppsala 2018- 11-15



Rigmor Stenmark